
Beste sportvrienden, 
  
Het nieuwe seizoen staat weer 
voor de deur en ook dit jaar lijkt 
het erop dat het weer enorm 
spannend gaat worden in alle 
leagues. 
 
Gedurende de zomer heeft de 
Raad van Bestuur niet 
stilgezeten. 

 

Chers Amis Sportifs, 
 
Une nouvelle saison frappe en-
core notre porte et cette année, 
il semble qu’également, toutes 
les ligues seront passionnan-
tes. 
 
Durant l’été, le Conseil de 
Direction n’est pas resté inactif. 

  
Daarom wil ik van het moment gebruik maken om u allen 
een status update te geven. 
  
- Wederom zal er een Cup der lage landen ( CLL ) voor U 
20 georganiseerd worden met Nederland. Hier zullen 
onze spelers het opnemen tegen Den Bosch, Den Haag,  
Heerenveen en Zoetermeer. 
- De BD2 senioren competitie zal dit jaar niet meer 
bestaan en samen met de BD1 is deze omgevormd tot 
een National League naast de Elite League. 
- De Raad van Bestuur heeft een nieuwe commissie in 
het leven geroepen: CIL ( Commissie Inline League ). 
Door de tijdelijke beslissing van de RvB om alle inline 
clubs als effectieve leden te laten aansluiten en geen 
toegang meer te geven aan de BILHL was er de nood 
aan een commissie die deze league gaat leiden. Ik ben 
dan ook verheugd te melden dat de commissie er als 
volgt uitziet; 
Voorzitter: Myrian Van Buggenhout bijgestaan door Guy 
Huybrechts, Joeri Meeus en het secretariaat zal beheerd 
worden door Christel Heyman. Wij wensen hen dan ook 
veel succes met hun nieuwe uitdaging.  
De CIL zal rechtstreeks rapporteren aan Nico Toemen, 
Executive Director. 
-  De Raad van Bestuur heeft ook een nieuwe VZW 
opgericht: VIJF vzw 
De Vlaamse IJshockey Federatie is een feit welk hoog 
dringend nodig was om erkend te worden door Bloso. 
-  Het Bloso dossier voor erkenning welke voor 1 sept in 
hun bezit moest zijn werd door Johan Bollue compleet 
afgeleverd. Dit moet ons de mogelijkheid bieden om 
volgend jaar erkend te zijn door Bloso. 
- Het Secretariaat van de KBIJF heeft er een nieuwe 
medewerker bij: Saskia Goetgeluck. 
Saskia brengt een berg ervaring mee inzake ijshockey 
en we zijn verheugd zo’n gedreven medewerker in ons 
midden te hebben. Saskia zal al haar andere taken bij 
verenigingen etc per direct neerleggen om zich volledig 
aan haar taak te kunnen wijden.  
Saskia zal bereikbaar zijn via: 
office@rbihf.be, saskia.goetgeluck@rbihf.be 
of tel: 0473-480.120. 
  
Ik denk dat de Raad van Bestuur de organisatie 
klaarstoomt om op een gezonde en professionele manier 
met onze sport om te kunnen gaan en daardoor het kader 
schept om voor iedereen een sportieve uitlaadklep te 
bieden. 
  
Nu is het aan jullie … … 
  
Ik wens Julie alleen een mooi ijshockey en inline seizoen 
toe waar sportiviteit het hoogste gemene goed is. 
  
Sportieve groeten, 

 

 
Je vais donc profiter de l’occasion pour vous donner un bilan 
actualisé de la situation.      
 
- Une Coupe des Pays Plats (CPP) pour U20 sera à nou-
veau organisée de concert avec les Pay-Bas. Nos joueurs 
pourront ainsi se mesurer avec Den Bosch, Den Haag (La 
Haye), Heerenveen et Zoetermeer. 
 - La compétition des seniors BD2 n’existera plus cette an-
née et, fusionnée avec la BD1, est transformée en une 
Ligue Nationale, située immédiatement sous la Ligue Élite.  
- Le Conseil de direction (CdD) a créé une nouvelle com-
mission: la CIL (Commission In-line League). De par la 
décision temporaire du CdD de permettre l’affiliation de 
tous les clubs in-line en tant que membres actifs et de ne 
plus donner voix au chapitre à la BILHL, la nécessité 
qu’une commission dirige cette ligue s’est fait sentir. Je suis 
heureux d’annoncer que la commission se compose 
comme suit:  
Présidente: Myrian Van Buggenhout, assistée de Guy 
Huybrechts et Joeri Meeus; le secrétariat sera géré par 
Christel Heyman. Nous leur souhaitons tout le succès pos-
sible pour leur nouveau défi.  
Le CIL se rapportera directement à Nico Toemen, directeur 
exécutif. 
- Le Conseil de Direction a aussi créé une nouvelle asbl : la 
‘’VIJF’’ asbl. 
La « Vlaamse Ijshockey Federatie » est un fait, nécessité 
par l’urgence d’être reconnu par le Bloso.  
- L’approbation du dossier par le Bloso, lequel devait être en 
leur possession pour le 1er septembre, a été entièrement 
bouclé par Johan Bollue. Cela devrait nous offrir l’occasion 
d’être homologués par le Bloso l’année prochaine.     
- Le secrétariat de la FRBHG compte une nouvelle collabo-
ratrice: Saskia Goetgeluck. 
Saskia, c’est une montagne d’expérience en matière de 
hockey sur glace et nous sommes ravis d’avoir dans notre 
entourage une employée aussi enthousiaste. Saskia a 
aussitôt démissionné de ses autres activités auprès d’asso-
ciations, etc, afin de pouvoir se consacrer à sa tâche. 
Saskia sera contactable via : 
office@rbihf.be, saskia.goetgeluck@rbihf.be 
ou par téléphone: 0473-480.120. 
 
Je pense que le Conseil d'administration stimule les 
structures afin que, d'une manière saine et professionnelle, 
notre sport puisse progresser et créer un cadre permettant 
d’offrir à chacun un exutoire sportif. 
 
Maintenant, c’est à vous… … 
 
Je vous souhaite à toutes et à tous une belle saison de 
hockey sur glace et de in-line, où la sportivité en sera le plus 
grand dénominateur commun.  
 
Salutations sportives, 
 

Pascal Nuchelmans 

 


